第六课 网络流行语“社牛”和“社恐” 报告要求 
一、话题
请从下列话题中选一个准备报告。如果你有其它感兴趣的话题，可以先和老师聊一聊。
1. 介绍3-5个近两年的中国网络流行语。（我们在课文和对话中没学过的）
2. 准确翻译并介绍3-5个2019 至 2022年美国的网络流行语。
3. 分析自己或者一个认识的人是一个“社牛”还是“社恐”。
4. 介绍“社死”是什么意思，并描述自己“社死”的经历。
5. 介绍、评价中国和美国主要的社交媒体。

二、形式
To complete the lesson project, please prepare a 5-minute presentation with PPT slides. Please provide pinyin and translation for new words.
You will present on___(the date)__. You will have five minutes to present. In the last one minute, please ask two questions and ask your classmates to answer them. Please present ONLY in CHINESE.
You can either work individually or collaboratively in a group of 2–3 students. Over the semester, you will give five presentations, at least one of the presentations must be completed in a group. If you choose to work collaboratively, your presentation time will be extended based on the number of students in your group (2 students: 10 minutes; 3 students: 15 minutes).

三、语言
在你的报告中，请至少使用六个下面列出的句型。
1. to define a word: 
……一般用来形容……
……说白了就是……
2. to describe a change: 
本来……，现在/后来(更) ……
3. to describe someone’s feelings: 
对……感到尴尬/紧张/恐惧/惊讶
4. 本来就……，……就更……了
5. 提到……，就不得不说说……
6. S不仅…而且…
7. 给……贴上……的标签
8. 擅长……
9. 结果 + negative/surprising result 
10. A……。事物都是有两面的，有A就一定有B。B……。
11. S不得不…
12. ……，更别说/更别提……了
